
  

 

Protokoll för Svenska lövträdföreningens styrelsemöte 

Närvarande: Jörgen Verner, Margareta Ottosson, Anna-Karin Nordström samt Rickard 

Troeng.  

Ej närvarande: Jonas Esbjörnsson, Lars Haga, Staffan Nordström och Björn Schubert. 

Mötet hölls den 11:e december 2023, klockan 20.00 – 21.00. Via Google meet. 

1§ Mötets öppnande 

Margareta Ottosson förklarade mötet öppnat. 

 

2§ Val av ordförande för mötet 

Till mötesordförande valdes Margareta Ottosson. 

 

3§ Val av sekreterare för mötet 

Till sekreterare valdes Jörgen Verner. 

 

4§ Val av justerare för mötet 

Anna-Karin Nordström valdes till justerare jämte Margareta Ottosson. 

 

5§ Godkännande av dagordning 

Dagordningen lästes upp och godkändes. 

 

6§ Föregående protokoll 

Lades till handlingarna 
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7§ Ekonomi och medlemmar 

Vid tiden för mötet förfogade föreningen över 236 00:- på sitt konto. En faktura för 

hemsidan på 2 500:- är betald. 

Rickard Troeng har byggt en funktion på skogsportalen som kan hantera medlemsregister 

och medlemsavgifter. Detta skulle hjälpa föreningen med medlemshanteringen, då just det 

har varit ett bekymmer under det gångna året med strulande kassörbyte. Medlemmarna 

kommer att betala för medlemskap i Lövträdföreningen via föreningens egna sida på 

skogsportalen, för denna tjänst tar skogsportalen ut en avgift om åtta procent. 

Mötet beslutade att gå vidare med detta upplägg och låta Rickard skapa en föreningssida 

med betalfunktion åt lövträdföreningen. Rickard har även skapat en mejladress åt 

föreningen då den förra inte längre är i bruk och ingen i styrelsen längre har tillgång till den. 

Mejladressen är kopplad till Jörgen Verners privata epostkonto, Jörgen vidarebefordrar 

inkommande mejl till resten av styrelsen. 

8§ Protokoll 

Rickard hjälper oss gärna med att lägga upp mötesprotokoll på hemsida. Han önskar att få 

dem i PDF-format. Jörgen skickar sina protokoll till Rickard och Anna-Karin skickar 

årsmötesprotokollet. 

 

9§ Facebook 

Inget nytt att rapportera.  

 

10§ Lövträdtidningen 

Jan Ohlsson håller på att skriva en artikel om årsmötet 2023, Björn har en på gång om 

björkfröförädling, Christer Karlsson i Siljansfors har också en artikel. Rickard ska skriva en om 

det nya betalsystemet för medlemsavgiften och exkursionen hos Dag Abelsson.  

Övriga artiklar som ska vara med är inbjudan till årsmöte 2024 samt resa till Lettland. 

11§ Årsmöte 2024 

Hedenlunda slott har inkommit med offert på inkvartering om 4 000:- per person samt 

3 000:- för hyra av möteslokal. Detta förslag refuserades omgående av styrelsen. Margareta 

har efter det varit i kontakt med Blacksta vingård som var mer vänligt inställda till en ideell 

förening som Svenska lövträdföreningen, de har vid tiden för mötet inte lämnat någon offert 

men Margareta tyckte att det lät positivt. Lars-Gunnar önskar att exkursionen blir runt den 

12:e maj för då blommar körsbären för fullt. 
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12§ Övriga exkursioner 

Staffan har satt ihop ett förslag till Lettlandsresa där det mer eller mindre bara är att besluta 

om datum för att kunna få rätt prisuppgifter, kvarstår att lösa är transporten till Lettland. 

Alla i styrelsen uppmanades att hålla utkik efter lämpliga exkursioner som föreningen kan 

dela i sina kanaler till medlemmarna samt att ordna egna exkursioner. 

 

13§ Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

14§ Nästa möte 

Nästa möte bestämdes till tisdagen den 16:e januari 2024 klockan 20:00 via Google meet. 

 

15§ Mötets avslutande 

Margareta tackade de närvarande ledamöterna och avslutade därmed mötet. 

Vid protokollet: 

 

 

Jörgen Verner  

Sekreterare 

 

Justeras: 

 

 

Anna-Karin Nordström    Margareta Ottosson 

Ledamot     Mötesordförande 
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